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BULETINUL 

SOCIETĂŢII POhITECNICE 

PA~TEA TECfoiICA 

DARILE DE SEAMA ALE ŞEDINŢELOR COMITETULUI 
SOCIETAŢll POLITECNICE 

Adunarea Generală de la 23 Fevruarie z907. 

Şedinţa se deschide la ora 91/ 2 sub proşidenţia D-lui Vice
preşedinte Gr. Casimir. 

D-l secretar I. Ionescu dă citire procesului-verbal al Adu
nărei Generale dela 16 Fevruarie. Ajungând la rezumatul cu
vântărei D-lui Inginer Popovici, D-sa spune că nefiind membru al 
Societătei a suprimat din Procesul-verbal acel rezumat, expri
mânduŞi mirarea că o persoană străină unei Societăţi să se in
troducă la Adunăril e generale ale ei ş i să ţină cuvântări în 
chestiunile ce privesc numai pe membrii acelei Societăţi. După 
cetirea Procesului-verbal i se aduce câteva modificări si se 
aprobă. ' 

D-l Dima cere explicaţiuni pentru ce nu s'a citit în între
gime scrisoarea trimisă de D-sa. 

D-l Casimir spune că scrisoarea era prea lungă şi ne-a 
răpit mult timp din cel ce urma să se întrebuinţeze pentru 
discutarea chestiunei. Din această cauză numai s'a rezumat şi 
s'a adus la cunoştinţa Adunărei generale. 

D-l Dima spune că regretă că nu s'a citit căci acolo era 
unele plângeri relativ la modul cum se dau în întreprindere 
lucrările multor comune dela noi. D-sa spune că anii trecuţi 
când nu erau lucrări, străinii plecau, azi când au început să se 
facă lucrări, vin iarăşi şi plecându-se pe la politiciani reuşesc 
să ne batjocorească, să ne înlăture. Nu se mai ţine seamă nici 
de avantajul ce'l acordă legea meseriilor antreprenorilor români. 
Lucrările în regie chiar se dau la străini. D-sa spune că a fost 
înlăturat dela construcţiunea unei biserici, sub cuvânt că numai 
construise biserici. S'a casat licitaţia şi numai la urmă când a 
lăsat 10 °Io mai eftin ca străinii a putut răsbi. D-sa se întreabă 

https://biblioteca-digitala.ro



- 462 -

ce e de făcut în asemenea stare de lucruri '? Am făcut destulă 
gură, să trecem la fapte. 

Toţi profesioniştii câ.nd li se ating interesele se solidari
zează si nimeni nu se ating de ei. Profesorii universitari prin 
atitudi~ea lor energ·ică, a făcut pe guvern să'şi dea el însuşi 
un vot de blam, Numai procedând şi noi astfel, vom putea ob
ţine ceva. Cu proteste şi memorii nu ajungem la nimic. 

Se procede la votarea de membri noi. Votanţi 102, voturi 
anulate 6, neavând pe plicul exterior semnătura votantului. 

Intrunesc : Bălăşescu Iosef 94 voturi 
Dima P. . 94 » 
Ghica L D. . . 93 >> 

Pârvulescu P. . 93 >> 

Ghitescu N. M. 91 » 
Filorian A. . 90 » 
Ştefănescu P. 89 » 
Scheller Alf. 86 » 
Samitca Em. 81 » 
Ainsiman S. 70 » 

Toţi întrunind mai mult de 2/ 3 din numărul voturilor ex-
primate, D-l Casimir îi proclamă membri ai Societăţei. 

Şedinţa se ridică la ora 10 1/ 2 • 

Aprobată în şedinţa Adunării generale din 2 Decemvrie 1907. 

Preşedinte, AL. COTTESCU. 
Socretar, Ionescu. 

~ 

Şedinţa Comitetului dela 27 Noemvrk z907. 

Şedinţa se deschide la ora 8 1/ 2 seara sub preşidenţia D-lui 
Preşedinte Al. Cottescu. 

Sunt prezenţi D-nii Cantacuzino, Casimir, Gheorghe, Har
jan, Ionescu, Pangrate şi Teodor. 

Se citeşte sumarul şedinţei Comitetului din 24 Noemvrie 
ş i se aprobă. 

Trecându-se la ordinea zilei Comitetul după o mică dis
cuţie, decide ca banchetul anual al Societăţei să nu mai aibă 
loc anul acesta, din cauza micului număr de adesiuni primite 
pentru acest banche~ 

Şedinţa se ridică la ora 10. 
Aprobată în şedinţa C?mitetului din 5 Decemvrie 1907. 

Preşedinte, AL. COTTE.SCU. 

Secretar, Ion D. Teodor. 
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